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KF § 94     DNR: KU.2018.6  
 
 
 
Godkännande av dagordning   
Ordföranden föreslår att dagordningen kompletteras med ett ärende: 

• Resumé av kommunfullmäktiges ärenden mandatperioden 2014-
2018 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen, med kompletteringen, godkänns. 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 3 (28) 
 
Kommunfullmäktige  2018-09-03  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 95     DNR: KU.2018.8  
 
 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort   
Meddelas att kungörelse av dagens sammanträde skett genom publicering 
av kallelse och underlag på kommunens hemsidas politikerwebb, 
annonsering på kommunens hemsida och i ortens tidningar. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 96     DNR: KU.2018.194  
 
 
 
Information från Emåförbundet   
Representanter från Emåförbundet informerar om Emåförbundet 
verksamhet.  
 
Tid för frågor ges. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för intressant information. 
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KF § 97     DNR: KU.2018.7  
 
 
 
Besvarande av fråga vid allmänhetens frågestund 2018-06-11   
Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 11 juni 2018 frågade Karl-
Evert Nilsson, Ruda, varför det körs vatten till Långemåla och undrar vad 
det är för problem med vattnet?  
 
Vice ordförande för förbundsdirektion Östra Smålands 
kommunalteknikförbund Anders Svensson (M) svarar att vatten körs till 
Långemåla eftersom vattnet där inte räcker till och kvaliteten inte har varit 
så bra. I Långemåla har dock två nya vattenhål borrats och nu inväntas 
beslut angående lantmäteriförrättning.  
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2018-06-11 - KF § 72  
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KF § 98     DNR: KU.2018.7  
 
 
 
Allmänhetens frågestund   
Lasse Thörngren, Ruda, frågar om det är möjligt att sätta upp belysning vid 
den nya platsen i Ruda för återvinning? 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Anders Ek (C) svarar att det är 
Förpacknings & Tidningsinsamlingen (FTI) som ansvarar för 
återvinningsstationerna och hänvisar Thörngren att vända sig dit med sin 
fråga. 
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KF § 99     DNR: KU.2018.70  
 
 
 
Motion angående nya regler för utvisningshotade   
Sverigedemokraterna inkom 2018-03-05 med en motion om att 
Kommunstyrelsens ordförande ska tillskriva regeringen. 
 
Beslutet som motionären hänvisar till "En ny möjlighet till 
uppehållstillstånd" beräknas gälla från juni 2018. Den 19 mars lämnades 
ärendet på lagrådsremiss.  
 
Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) uppmanar regeringen att 
komplettera förslaget. Förslag om finansiering saknas. Likaså påtalas 
kommunernas möjlighet till planering och hur fördelningen av dessa 
ungdomar ska ske.  
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2018-04-10 att bordlägga ärendet.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Motionen avslås. 
_____ 
 
Synpunkter under kommunfullmäktiges möte 
Leif Gustafsson (SD) anser att motionen ska tillstyrkas. 
 
Beslutsgång 
Då det finns två förslag frågar kommunfullmäktiges ordförande om 
kommunfullmäktige vill besluta enligt kommunstyrelsens förslag eller 
enligt Leif Gustavssons (SD) förslag och finner att kommunfullmäktige vill 
besluta enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Motionen avslås. 
 
Reservation 
Leif Gustafsson (SD), Sune Olsson (SD), Lennart Persson (SD), Evert 
Andersson (SD), Somsouy Persson (SD) och Alf Adolfsson (SD)  
reserverar sig mot beslutet. 
 
Beslutsunderlag 
Motion SD nya regler för utvisningshotade 
Protokoll 2018-08-14 - KS § 110 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 8 (28) 
 
Kommunfullmäktige  2018-09-03  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 100     DNR: KU.2017.276  
 
 
 
Motion angående personalbehov   
Sverigedemokraterna inkom 2017-12-01 med en motion om antalet 
anställda i kommunen. Sverigedemokraterna vill att en översyn och analys 
av personalbehovet inom den kommunala administrationen görs inom det 
snaraste.  
 
Förhandsbedömning är genomförd.  
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2018-01-23, § 18, att översända 
motionen till personalchefen för beredning.  
 
Personalchefen informerar om att bemanningen i kommunens verksamheter 
kopplat till behov ses över löpande. När en övertalighet uppstår i samband 
med en arbetsbrist hanteras det arbetsrättsligt. 
 
Personalutskottets beslut 
Personalutskottet anser inte att någon översyn och analys av ett eventuellt 
minskat behov inom den kommunala administrationen behövs eftersom 
eventuell uppkommen arbetsbrist i kommunen hanteras genom en 
arbetsrättslig process om övertalighet uppstår. 
_____ 
 
Synpunkter under kommunfullmäktiges möte 
Leif Gustafsson (SD) anser att motionen ska tillstyrkas. 
 
Beslutsgång 
Då det finns två förslag frågar kommunfullmäktiges ordförande om 
kommunfullmäktige vill besluta enligt kommunstyrelsens förslag eller 
enligt Leif Gustavssons (SD) förslag och finner att kommunfullmäktige vill 
besluta enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Motionen avslås med anledning av att bemanningen i kommunens 
verksamheter, kopplat till behov, ses över löpande. När en övertalighet 
uppstår i samband med en arbetsbrist hanteras det arbetsrättsligt. 
 
Reservation 
Leif Gustafsson (SD), Sune Olsson (SD), Lennart Persson (SD), Evert 
Andersson (SD), Somsouy Persson (SD) och Alf Adolfsson (SD)  
reserverar sig mot beslutet. 
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KF § 100     DNR: KU.2017.276  
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion ang personalbehov 
Protokoll 2018-05-16 - PU §21 
Protokoll 2018-08-14 - KS § 111  
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KF § 101     DNR: KU.2018.103  
 
 
 
Medborgarförslag om förberedelse av mark för nyetablering av 
företag   
Ett medborgarförslag inkom 2018-04-09 om att kommunen ska förbereda 
mark för att företag ska kunna etablera sig snabbt på orten. Kommunen ska 
aktivt söka intressenter.  
 
Kommunledningsutskottet antog 2018-04-10 utvecklingsområden 
Livsmedelsproduktion - förädling samt Skog och trä.  
Näringslivssamordnaren gavs i uppdrag att fortsätta processen. Som en 
följd av det har Näringslivssamordnaren formulerat ett uppdrag till Miljö- 
och byggkontoret samt Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) 
enligt följande:  
 
"När Högsby kommun marknadsför sig som den gröna kommunen och 
bjuder in till nyetableringar inom ovan nämnda områden så bör det finnas 
klart med vilka områden som finns tillgängliga och lämpliga för 
byggnation".  
 
Detta uppdrag stämmer väl överens med det medborgarförslag som 
inkommit.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Det inkomna medborgarförslaget avslås med anledning av att uppdraget 
redan getts till näringslivssamordnaren.  
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Det inkomna medborgarförslaget besvaras med anledning av att uppdraget 
redan getts till näringslivssamordnaren.  
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag om förberedelse av mark för nyetablering av företag 
Protokoll 2018-08-14 - KS § 114  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren
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KF § 102     DNR: KU.2018.124  
 
 
 
 Överenskommelse om finansiering inför regionbildning 2019    
Kommunfullmäktige beslutade 2016-02-01 att tillstyrka bildandet av 
Regionkommun. 2018-06-11 beslutade Kommunfullmäktige att bli medlem 
i Kommunförbund Kalmar län. Ett underlag för finansiering av detta har 
tagits fram under våren 2018. Nuvarande sammanlagda medlemsavgift för 
kommunerna beräknas uppgå till 18,7 Mkr. Dessa ska fördelas med 6,8 
Mkr till Kommunförbundet Kalmar län och 11,9 miljoner till Region 
Kalmar län.  
 
Region Kalmar län har ett rationaliseringsbehov efter denna finansiering på 
9 Mkr. Kommunerna har i Regionförbundet i Kalmar län ett eget kapital 
motsvarande 18 Mkr. Kommunerna avstår från sina respektive andelar i det 
egna kapitalet i Regionförbundet Kalmar län. Detta belopp tilldelas Region 
Kalmar län som ett engångsbelopp. Därmed möjliggörs en 
omställningsperiod om 2-3 år för Region Kalmar län att anpassa 
verksamheten.  
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige anta överenskommelse om 
finansiering inför regionbildning 2019. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige antar överenskommelse om finansiering inför 
regionbildning 2019. 
 
 
Beslutsunderlag 
Avtal om finansiering.docx 
Protokoll 2018-08-14 - KS § 121  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Landstinget i Kalmar län 
Kommunförbundschefen 
Ekonomichef 
Budgetekonom
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KF § 103     DNR: KU.2018.168  
 
 
 
Avsägelse från politiskt uppdrag, Ingegerd Dogertz Runnsjö   
Ingegerd Dogertz Runnsjö (MP) avsäger sig, i skrivelse daterad  
2018-06-26, sitt politiska uppdrag som ledamot i valnämnden. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ingegerd Dogertz Runnsjös (MP) avsägelse godkänns. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Avsägelse Ingegerd Dogertz Runnsjö.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Ingegerd Dogertz Runnsjö
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KF § 104     DNR: KU.2018.168  
 
 
 
Fyllnadsval i valnämnden efter Ingegerd Dogertz Runnsjö   
Kommunfullmäktige beslutade 2018-09-03, § 103, att godkänna Ingegerd 
Dogertz Runnsjös (KP) avsägelse. Ny ledamot i valnämnden ska utses. 
 
Valberedningen föreslår att Gunilla Schollin-Borg (MP) utses till ny 
ledamot i valnämnden. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Gunilla Schollin-Borg (MP) utses till ny ledamot i valnämnden 
för tiden fram till 2018-12-31. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Gunilla Schollin-Borg 
Valsamordnaren



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 14 (28) 
 
Kommunfullmäktige  2018-09-03  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 105     DNR: KU.2018.9  
 
 
 
Medborgarförslag   
Inga medborgarförslag har lämnats in till dagens sammanträde. 
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KF § 106     DNR: KU.2018.75  
 
 
 
Besvarande av enkel fråga angående livsmedelsupphandling   
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2018-06-11 vände sig Ewa 
Engdahl (C) till kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson 
(C) och frågade hur kommunen gör vid livsmedelsupphandlingar för att 
säkerställa att kommunen följer svensk djurhållningslagsstiftning och när 
nästa livsmedelsupphandling görs? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
avtalet som finns idag gäller 2+1+1 år och startade 2016-12-01. Avtalet har 
förlängts ett år. Nästa upphandling ska snart påbörjas och ska gälla från och 
med 2019-12-01. 
 
Kommunen följer de miljö- och djurskyddskrav som Inköpscentralen i 
norra Kalmar län tagit fram som bilaga vid livsmedelsupphandlingar. I 
förfrågningsunderlaget till livsmedelsupphandlingen finns en punkt som ger 
kommunen rätt att under avtalstiden genomföra kontroll och uppföljning av 
ställda krav. 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2018-06-11 - KF § 88  
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KF § 107     DNR: KU.2018.55  
 
 
 
Besvarande av enkel fråga angående aktieägartillskott HBAB   
Kommunfullmäktige beslutade 2018-05-07, § 59 att bevilja Högsby 
Bostads AB (HBAB) ett aktieägartillskott för ombyggnad av Hanåsa 1:22 
på maximalt 4,6 tkr. Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2018-06-11 
vände sig Anders Svensson (M) till kommunfullmäktiges ordförande 
Anders Ek (C) och frågade varifrån pengarna ska tas? 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Anders Ek (C) svarar att det finns inga 
särskilda pengar reserverade för ett aktieägartillskott. Kostnaden kommer 
att belasta kommunens resultat när beslutet effektueras. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2018-06-11 - KF § 91  
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KF § 108     DNR: KU.2018.213  
 
 
 
Enkel fråga angående vilka åtgärder kommunen tänker vidta för att 
motverka att våldsamma incidenter vid Migrationsverket inte händer 
igen   
Leif Gustavsson (SD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar vilka åtgärder kommunen tänker vidta 
för att motverka att våldsamma incidenter vid Migrationsverket inte ska 
kunna hända igen? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
det inte är en kommunal fråga. 
 
Leif Gustavsson (SD) är inte nöjd med svaret. 
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KF § 109     DNR: KU.2018.214  
 
 
 
Enkel fråga angående erbjuda körutildning   
Lars Elmborg (KD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar om kommunen kan tänka sig att 
erbjuda körutbildning till kommunanställda som saknar erfarenhet av 
halkkörning? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
om behovet uppstår kommer frågan att prövas. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Personalchef för kännedom 
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KF § 110     DNR: KU.2018.215  
 
 
 
Enkel fråga angående Kvillgårdens framtid   
Lars Elmborg (KD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar om det ska bli bostäder av Kvillgården? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
huvudändamålet med Kvillgårdens lokaler i framtiden är kontorslokaler, 
eventuellt fritidsgård och förskola. Det finns en arbetsgrupp som består av 
kommunchef, skolchef och socialchef som arbetar med frågan. Tre olika 
förslag kommer att presenteras för politiken och som sedan kommer att 
beslutas av kommunfullmäktige. 
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KF § 111     DNR: KU.2014.51  
 
 
 
Enkel fråga angående om- och nybyggnationen av Mogården   
Lars Elmborg (KD) anser att projektet ändrat riktning sedan det startades 
och ifrågasätter kommunens kompetensen i styrgruppen. Elmborg vänder 
sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) och 
frågar om det inte var meningen att kommunen skulle haft med en egen 
ingenjör med specialkompetens i projektgruppen som arbetat med om- och 
nybyggnationen av Mogården?  
 
Det har varit varmt i sommar, och Lars Elmborg (KD) undrar över beslutet 
att måla de nya husen i svart och varför det saknas kylanläggning?  
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
Riksbyggen har den kompetens som projektet behöer. Vad gäller 
kylanläggning gjordes en analys i förprojekteringen och enligt svensk 
byggstandard ingår inte kyla i äldreboenden. Det framkom också att  
lunginflammationer hos de äldre ökar. 
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KF § 112     DNR: KU.2018.155  
 
 
 
Enkel fråga angående underhåll av vägen till badplatsen vid Kleven   
Solweig Ekh (S) konstaterar med glädje att röjningsarbete har påbörjats 
utmed den sista vägsträckan till sjön Kleven och frågar kommunstyrelsens 
ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) om det är kommunen som 
sköter röjningen? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
det är genom skogsförvaltaren på Östra Smålands Kommunalteknikförbund 
(ÖSK) som röjningsarbetet har påbörjats. Syftet med röjningen är att 
förbättra för möte på vägen och parkeringsmöjligheterna vid sjön. På grund 
av den varma sommaren och den stora brandrisken kunde inte arbetet börja 
förrän nu när faran för skogsbränder har minskat. 
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KF § 113     DNR: KU.2018.216  
 
 
 
Enkel fråga angående inköp av bordsfläktar till äldreomsorgen   
Heléne Danielsson (KD) vänder sig till socialutskottets ordförande Marcus 
Schön (M) och frågar om kommunen skulle kunna köpa in bordsfläktar till 
äldreboendena? Danielsson påstår att ett löfte om detta gavs för några år 
sedan och undrar vad som hände med det löftet? 
 
Socialutskottets ordförande Marcus Schön (M) svarar att 4 mobila 
kylanläggningar har köpts in som kan flyttas mellan olika rum. Bordsfläktar 
har också köpts in, men har mest använts i personal- och 
gemensamhetsutrymmena eftersom många boende inte ville ha så mycket 
kyla i sin lägenhet. Personal har också lyft frågan om kylanläggning vid 
senaste styrelsemötet med Emådalens Trygga Hem och där beslutades att 
skicka frågan vidare till Socialutskottet. Så ärendet kommer att tas upp i 
socialutskottet framöver. 
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KF § 114     DNR: KU.2018.208  
 
 
 
Motion angående att underlätta för fastighetsägare vid sotning och 
brandskyddskontroll   
Centerpartiet skriver i motion daterad 3 september 2018 att inom Högsby 
kommun bedrivs sotning och brandskyddskontroll av 
Skorstensfejarmästaren på uppdrag av kommunstyrelsen. Idag är det 
fastighetsägarens ansvar att se till att sotaren och brandskyddskontrollanten 
kommer upp på taket via en godkänd och upprest stege. För många är detta 
inget större problem, men för vissa är det det. Äldre, sjuka och personer 
med vissa funktionsvariationer kan ha betydande svårigheter att resa en 
stege. Därför vore det bättre för fastighetsägarna att sotaren och 
brandskyddskontrollanten själva hade med sig en stege. Med egen stege 
skulle de också alltid veta om den är godkänd och säker, vilket skulle 
resultera i en säkrare arbetsmiljö. Även i fortsättningen ska fastighetsägaren 
ansvara för glidskydd och stege på taket. 
 
Centerpartiet yrkar att kommunstyrelsen får i uppdrag att utreda frågan om 
medhavd egen godkänd stege för brandskyddskontrollant och sotare. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU
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KF § 115     DNR: KU.2018.209  
 
 
 
Motion angående övergripande inköpspolicy för inköpsverksamheten i 
Högsby kommun   
Centerpartiet skriver i motion daterad den 3 september 2018 att de vill se 
mer lokal mat i kommunens verksamheter. I den övergripande 
inköpspolicyn står det att: I första hand ekologiskt producerade livsmedel 
bör köpas till kommunens kök. Centerpartiet vill ändra detta till: I första 
hand lokalt producerade livsmedel bör köpas till kommunens kök, i andra 
hand ekologiskt. 
 
I det korta perspektivet handlar det om att stötta det lokala näringslivet efter 
en period med extrem torka, i det långa perspektivet handlar det om 
långsiktig hållbarhet. Det ger kortare transporter, fler arbetstillfällen och en 
växande lokal ekonomi.  
 
Centerpartiet yrkar att uppdra till kommunfullmäktige att ändra 
inköpspolicyn enligt ovan. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU
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Motion om byggstart för ny ungdomsgård/fritidsgård 2019   
Kristdemokraterna skriver i motion daterad 2018-09-03 att fritidsgården har 
i hela 5 år varit i tillfälliga lokaler på Frövi, i skolsalar som skolan behöver 
till sin verksamhet. Kristdemokraterna lämnade 2014 in en motion om att 
undersöka möjligheten för en nybyggnation av kombinerad sporthall och 
fritidsgård på Hanåsaområdet. Denna avslogs av kommunfullmäktige 2015. 
Ett uppdrag har legat på ansvariga för fritidsgårdsverksamheten att ta fram 
ett förslag på vilka lokaler som behövs för en fritidsgård och var den ska 
ligga. Frågan har varit uppe genom åren i både Utbildningsutskottet och 
Kommunledningsutskottet. Nu finns ett färdigt förslag från kultur- och 
fritidschefen om tillbyggnad av sporthallen på Fröviområdet. 
Kristdemokraterna tycker ärendet skyndsamt ska upp till politiskt beslut i 
den form som nu ligger.  
 
Kristdemokraterna i Högsby föreslår att framtaget förslag om nybyggnation 
av fritidsgård i anslutning till sporthallen/Fröviskolan snarast bereds och 
avgörs politiskt, så att en byggstart är möjlig 2019 om kommunfullmäktige 
godkänner det framtagna förslaget. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 26 (28) 
 
Kommunfullmäktige  2018-09-03  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 117     DNR: KU.2018.207  
 
 
 
Motion angående förslag om ändrade ägardirektiv till Högsby 
Bostades AB (HBAB) - ge HBAB möjlighet att bygga bostäder och 
industrilokaler i hela kommunen   
Kristdemokraterna skriver i motion daterad 2018-09-03 att ägardirektiven 
för Högsby Bostads AB begränsar ägande och nybyggnationer av 
fastigheter till Högsby tätort. I en omvärld med ökad miljömedvetenhet 
samt lägenhetetsbrist i omgivande större städer med höga lägenhets- och 
huspriser, kan efterfrågan på moderna lägenheter på landsbygden öka. När 
till exempel Profilgruppen i Åseda nyanställer och efterfrågan på lägenheter 
ökar i Fagerhult, får inte HBAB bygga där. Kristdemokraterna anser att 
HBAB måste kunna bygga även på andra orter än Högsby, om behov 
uppstår och HBAB bedömer att en långsiktig lönsamhet finns. Likaså ska 
möjligheten finnas att bygga moderna industrilokaler, till exempel 
lager/kontor för uthyrning. 
 
Kristdemokraterna i Högsby föreslår att ägardirektiven för Högsby Bostads 
AB  ändras så att möjligheten finns att bygga både bostäder och 
industrilokaler i hela kommunen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU
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KF § 118     DNR: KU.2018.218  
 
 
 
Resumé över den gångna mandatperioden   
Kommunchefen redovisar en sammanfattning av ärenden 
kommunfullmäktige har hanterat under mandatperioden 2014-2018. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för redovisningen. 
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KF § 119     DNR: KU.2018.219  
 
 
 
Tack och avslutning   
Kommunfullmäktiges ordförande Anders Ek (C) tackar för den tid han haft 
förtroendet att vara ordförande och meddelar att detta var hans sista 
kommunfullmäktigesammanträde. Ek tackar även alla ledamöter för deras 
engagemang och värdefulla insatser för samhället under den här 
mandatperioden. 
 
Kommunfullmäktiges 1:e vice ordförande Gunilla Schollin-Borg (MP) 
meddelar att också hon slutar i kommunfullmäktige och tackar för tiden i 
kommunfullmäktige. 
 
Kommunstyrelsens vice ordförande Jonas Erlandsson (S) tackar presidiet 
för de gångna åren och deras stora engagemang och önskar dem lycka och 
välgång i framtiden! 
 



HÖGSBY KOMMUN    SAMMANTRÄDESLISTA 
         
Kommunfullmäktige 201 5—2018 
   

Datum 2018-09-03   
 

               
   Omröstningar      

     §     §     

Ledamöter Tjänstgörande ersättare  Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(S) Jonas Erlandsson   x             
(C) Stihna Johansson-
Evertsson  x             

(S) Jenny Joelsson  Lars Backlund x             

(SD) Leif Gustavsson   x             

(S) Carl-Axel Blom  x       

(C) Ingemar Svanström   x             

(M) Anders Svensson   x             

(KD) Lars Elmborg   x             

(S) Sofie Gustafsson  Per-Ola Herdinius x             

(SD) Sune Olsson   x             

(C) Ewa Engdahl   x             

(S) Magnus Gabrielsson   x             

(S) Diana Bergeskans   x             

(C) Per Gröön  x               

(SD) Lennart Persson  x             

(S) Åke Gustavsson   x             

(M) Marcus Schön  x             

(KD) Heléne Danielsson   x             

(S) Ingrid Axelsson   x             

(C) Mikael Jonnerby   x             
(MP) Gunilla Schollin-
Borg   x             

(SD) Evert Andersson   x             

(S) Torbjörn Carlreus  x               

(S) Solweig Ekh   x             

(S) Ingbritt Loberg Helén Josefsson x             
         
         
         



HÖGSBY KOMMUN    SAMMANTRÄDESLISTA  

     
Kommunfullmäk tige 2015—2018   Datum 201 8-09-03 

        
                
   Omröstningar      

   §   §   

Ledamöter Tjänstgörande ersättare  Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(SD) Somsouy Persson  x       

(C) Rosa Lopes  Evald Palmér x             

(M) Carl-Wiktor Svensson  Monika Olsberg x             

(S) Kent-Sören Bergström   x             

(V) Agneta Öberg  Tommy Palmgren x             

(KD) Tuva Bojstedt   x             

(S) Catarina Thunberg   x             

(C) Jens Gustafsson   x             

(-) Veronica Johansson  ( SD) Alf Adolfsson  x             

(C) Anders Ek  x       
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